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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:1326 Helhetsgrepp mot fetma

Under söndagen den 5 juni deltog statsrådet Gabriel Wikström i en debatt i 
Agenda om en potentiell sockerskatt. Statsrådet framförde att en sockerskatt 
inte är aktuell i dagsläget och att man i stället behöver ta ett helhetsgrepp kring 
den svenska överviktsproblematiken. Dessvärre framfördes inga förslag till hur 
ett sådant helhetsgrepp skulle se ut eller vad det skulle innebära. 

Fetman och då särskilt ungas fetma är ett av våra största folkhälsoproblem, 
samtidigt som det är ett av de folkhälsoproblem där insatserna från regeringen 
är näst intill obefintliga. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Vad för sorts helhetsgrepp avser statsrådet att ta mot den svenska 
överviktsproblematiken? 

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-06-08
Besvaras senast
2016-06-15 kl. 12.00


